
Alternativt förslag till Kommunfullmäktiges sammanträde 2023-05-23: 

23. Anslagsframställan avseende ombyggnation av Nybron (nr 67)  

Vänsterpartiet vill avvakta med att godkänna investeringen och återremittera ärendet av följande 
skäl: 

• En ombyggnation av Nybron enligt förslaget skulle kunna påverka och låsa utredningen av 
framtidens kollektivtrafik på ett sätt som vi inte finner tillfredställande. 

• Vi anser att det inte är tillräckligt utrett hur trafiken i området skulle påverkas vid en flytt av 
Norrbyleden till Magasinsgatan. Strukturskissen för det aktuella området är framtagen bland 
annat för att motverka barriäreffekterna av den kommande järnvägssträckningen och vi 
finner det inte osannolikt att trafikflödena över Viskan skulle förändras. 

• Vi ställer oss frågande till om de bärighetsproblem som har rapporterats för gång- och 
cykeltrafiken verkligen motiverar en investering på 107 miljoner. 

• Kommunfullmäktige behöver mer information om investeringens utformning, gestaltning och 
innehåll. 

 

Med anledning av ovanstående föreslår Vänsterpartiet Kommunfullmäktige besluta: 

- Att återremittera ärendet för att kompletteras med ovanstående information 

 

 

 

 


